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ZAPISNIK  
SA 27. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 15. prosinca (srijeda) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Marta Siladjev, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Velimir Horvat, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice VMO Banderovo održane 24. studenog 2021. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Marta Siladjev i predložila slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 

 
DNEVNI RED 

 

 

1. Zaključak Povjerenstva za ocjenu Programske aktivnosti Vijeća MO-a za 2022. 
godinu  

2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 

 
AD – 1  
Svi vijećnici su pročitali Zaključak Povjerenstva za ocjenu Programske aktivnosti Vijeća MO-a za 2022. 
godinu koji je dostavljen od Odjela za gradsku upravu i samoupravu i upoznati su sa sadržajem. 

 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

 
AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1  
U Vukovarskoj ulici na zgradi kbr. 42 trenutno se odvijaju radovi na uređenju krovišta od strane 
izvođača Legac d.o.o. čiji kamioni zbog iskrcavanja i ukrcavanja građevinskog materijala zauzimaju 



javnu površinu: nogostup i kolnik. Time dodatno stvaraju gužvu na prometnici, a pješacima 
onemogućuje korištenje nogostupa.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 
 

AD – 2 – 2   
Vijeću MO obratili su se stanari Ulice Obitelji Duiz sa zamolbom da se izvidi mogućnost postavljanja 
pilona na početku slijepe ulice ili da se uvede naplata parkiranja kako bi se donekle riješio problem 
parkiranja vozila koji nemaju prebivalište u toj ulici.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 2 – 3  
U Ulici Rudolfa Tomšića kod kbr. 13 nalazi se neregistrirano vozilo u nevoznom stanju koje zauzima 
javnu površinu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkciji za komunalno redarstvo. 

 
AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Predsjednica Vijeća MO izvijestila je vijećnike da je predan projekt za natječaj za Riječki program 
lokalnog partnerstva pod nazivom „Sport svima“, a rezultate će saznati krajem veljače.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 3 – 2  
Predsjednica Vijeća MO izvijestila je vijećnike da je u subotu, 04. prosinca bila podjela prigodnih 
poklona za Svetog Nikolu. Djeca su bila zadovoljna slatkišima i sokovima koje smo im priredili, a 
najviše su se veselili veselom Svetom Nikoli i poklonima koje im je uručio. U četvrtak, 09.12. uručeni 
su i prigodni poklon paketi za 100% invalide.   
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

 

 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                 Predsjednica Vijeća MO: 
  
 
                   Đulijana Desanti                                                                    Marta Siladjev 

 
Sjednica je završila u 18,30 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2  (dvije) stranice. 

 


